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V E R S L A G  L E D E N V E R G A D E R I N G  W E D E R Z I J D S d.d. 20-09-2017 

Aanwezigen:  Janny Beekwilder, Jet van Bennekom, Jacqueline Broere, Wil van Dijk, Annelies van den 

Dungen, Loeki Feringa, Renée Frant, Cor van der Flier, Neeltje de Graaf, Ans Groener, Rien Hamers, 

Yvonne Hesterman, Jeanne Huijssoon, Christel te Kolsté, Elga Klein Kranenbarg, Hanneke Lommen, 

Ellen Lustenhouwer, Wout Mastenbroek, Marian Menting, Yvonne Michel, Annelies Olivier, Ineke 

Priem, Joke Reusken, Gezine Slier, Ton Stoop, Christel Terwiel, Yvonne van der Vliet, Nelleke 

Wagenaar, Frank Wiezer, Wiebo Zoutman. 

Afwezig met bericht: Marianne Coopmans, Bimbie von der Dunk, Marianne Elsakkers, Christien van 

Helden, Willy Hoonakker, Aurelia Hunfeld, Susanne Jongen, Corry van der Leer, Maurice van 

Lieshout, Frank Ooms, Ellen Spierenburg, Joke Stikvoort, Elly Streppel, Marijke Stringa, Ineke 

Thierauf, Rosemarie van Unen, Atty Vis, Trix Vonk, At Voogt, Mieke Westerhout, Nanne Wilders, 

Marian Willems. 

 

1.Opening vergadering 

Christel Terwiel, voorzitter van Wederzijds, opent de vergadering en heet iedereen welkom. Ze stelt 

de andere bestuursleden voor: Ton Stoop penningmeester, Hanneke Lommen secretaris, Jet van 

Bennekom en Ellen Lustenhouwer algemeen bestuurslid. 

Vanwege gehoorproblemen van Christel zal niet zij, maar Loeki Feringa de vergadering voorzitten. 

Loeki vangt daarmee aan en vraagt of de leden accoord gaan met het agendavoorstel. De 

aanwezigen hebben geen bezwaar. 

 

2.Verslag ledenvergadering dd 28-03-17 

Het verslag wordt ongewijzigd goedgekeurd onder dankzegging aan de notulist. 

Naar aanleiding van dit verslag bepleit Wiebo Zoutman om het hoofddoel van de vereniging, zorg 

voor elkaar, niet uit het oog te verliezen. Dit moet ook tot uiting komen in wat de leden schrijven en 

zeggen. Rien Hamers (mediazaken) merkt op dat hij nooit verslagen over zorg krijgt, als hij de leden 

om nieuwsberichten vraagt, maar altijd van gezelligheidsaktiviteiten. Loeki vraagt de redactie van de 

nieuwsbrief hier aandacht aan te besteden. 

 

3. Mededelingen bestuur 

Ellen Lustenhouwer vertelt dat er op de website van Wederzijds bij Vraag en Aanbod dat alleen 

toegankelijk is voor leden, een besloten gedeelte is toegevoegd met het tapje: Verenigingsinformatie 

.Hier zullen stukken worden geplaatst die niet zijn bedoeld voor openbare publicatie, zoals 

begrotingsstukken en verslagen van de bestuursvergaderingen. 

Christel Terwiel deelt mee dat onze vereniging op dit moment 142 leden telt. De verdeling over de 

verschillende buurten in Utrecht noordoost is als volgt:  



Hengeveldtstraat en Zeeheldenbuurt samen 20 leden; 

Lauwerecht en Staatsliedenbuurt samen 3 leden; 

Tuindorp en Tuindorp-Oost samen 29 leden; 

Tuinwijk 27 leden; 

Vogelenbuurt 14 leden; 

Voordorp 12 leden; 

Wittevrouwen 37 leden. 

 

Christel Terwiel vertelt dat het bestuur heeft geprobeerd voor deze vergadering een spreker uit te 

nodigen van een verwante organisatie om te horen hoe elders de zaken worden aangepakt. 

Desgevraagd vindt de meerderheid van de aanwezigen het een goed plan om dit voor de volgende 

vergadering te agenderen. Annelies Olivier stelt voor om dit niet op de ledenvergadering te doen, 

maar er een aparte bijeenkomst aan te wijden. 

 

4.Bestuurswisseling en stemming 

Loeki licht toe dat Christel Terwiel,  Jet van Bennekom en Hanneke Lommen in oktober de maximale 

termijn van 3 jaar als bestuurslid bereiken en daarom nu moeten aftreden. Het bestuur heeft alle 

leden schriftelijk gevraagd wie hen zou willen opvolgen. Daarop is geen enkele reactie gekomen. De 

betreffende bestuursleden hebben zich vervolgens beraden en besloten zich opnieuw kandidaat te 

stellen. Volgens de statuten van onze vereniging is herverkiezing geoorloofd. Joke Reusken wijst erop 

dat het niet goed is als 3 bestuursleden tegelijk weggaan in verband met het verloren gaan van know 

how. Loeki bepleit dat het bestuur aktief nieuwe kandidaten probeert te werven. Rien Hamers merkt 

op dat persoonlijk benaderen van leden de meeste kans op succes biedt. Ook wordt geopperd om  

belangstellenden mee te laten kijken wat bestuurslidmaatschap inhoudt. 

Vervolgens wordt de stemming aan de orde gesteld. Hanneke Lommen licht toe dat de statuten voor 

het stemmen over personen een schriftelijke stemming voorschrijven, tenzij de voorzitter anders 

beslist. De statuten vereisen een gewone meerderheid van stemmen en stellen geen minimum aan 

het aantal aanwezige leden. Loeki stelt voor mondeling te stemmen bij hand opsteken, tenzij er 

aanwezigen zijn die daar bezwaar tegen hebben. In dat geval zal er schriftelijk worden gestemd. Loeki 

vraagt of er leden zijn die een schriftelijke stemming wensen. Geen van de aanwezige leden wenst 

een schriftelijke stemming. 

Vervolgens wordt overgegaan tot stemming bij handopsteken. Alle aanwezige leden stemmen voor 

herbenoeming als bestuurslid van Christel Terwiel en Hanneke Lommen. Jet van Bennekom wordt 

herkozen met 1 stemonthouding; de overige leden stemmen voor haar herbenoeming. 

 

5.Buurtcoördinatoren 

Wout Mastenbroek moet het buurtcoördinatorschap van Tuindorp en Tuindorp Oost neerleggen, 

omdat hij het te druk heeft.  Renée Frant bedankt hem voor zijn inzet en biedt hem namens 

Wederzijds een fles wijn aan. 



Ook Jelle Knapp is gestopt als buurtcoördinator van Tuinwijk. Voor hem is er ook een fles wijn. 

Omdat hij niet aanwezig is, zal die bij hem thuis worden bezorgd. 

Er zijn nu 2 vacatures. Jeanne Huijssoon vraagt wat de taak is van de buurtcoördinator. Loeki en 

Renée vertellen dat de buurtcoördinatoren nieuwe leden verwelkomen en dat voor het overige 

iedere buurt op eigen wijze  invulling geeft aan het doel: het zijn van aanspreekpunt en het 

stimuleren van activiteiten in de buurt. 

Hanneke vertelt dat ze het afgelopen half jaar niet méér heeft kunnen doen dan het introduceren 

van nieuwe leden.  Ze verwacht samen met een nieuwe buurtcoördinator voor Tuinwijk de komende 

tijd meer activiteiten te kunnen ontplooien. 

Christel Terwiel zal via email de vacatures onder de aandacht brengen.  

Christel Terwiel vertelt dat in het overleg van buurtcoördinatoren ook is gesproken over de 

mogelijkheid van buurtbudgetten voor buurtactiviteiten. De meerderheid van de buurtcoördinatoren 

vond het beter als de penningmeester besliste over toekenning van onkostenvergoedingen voor 

buurtactiviteiten. 

 

6.Rondvraag en sluiting. 

Wiebo Zoutman vraagt waarom er geen stukken van de penningmeester zijn. Penningmeester Ton 

Stoop licht toe dat de begroting eenmaal per jaar in de ledenvergadering wordt behandeld. De 

laatste keer is geweest in de vorige ledenvergadering van 28 maart 2017. Nu de mogelijkheid is 

gecreëerd om informatie op de website te zetten die alleen voor leden toegankelijk is, zal voortaan 

elk kwartaal de staat van de financiën van Wederzijds onder de tap Verenigingsinformatie worden 

gepubliceerd. 

Yvonne van der Vliet merkt op dat leden niet weten dat kosten kunnen worden gedeclareerd. 

Besloten wordt dit punt op de volgende ledenvergadering opnieuw aan de orde te stellen. 

Gevraagd wordt door Joke Reusken of Veemarkt bij Voordorp als buurt kan worden getrokken. In 

Veemarkt woont tot nu toe maar 1 lid van Wederzijds. Met dit idee wordt ingestemd. 

Yvonne Michel vraagt of iemand een jeu de boule locatie binnenshuis weet. Er meldt zich niemand. 

De voorzitter vraagt de jeu de bouleclub dit zelf op te lossen. 

De vergadering wordt vervolgens gesloten. 

 

 

 

 


